
 
 
Jaarverslag GDO 2024 
 
Het GDO heeft als hoofddoel : Het behartigen van de belangen van alle leden. 
 
Het GDO had per 31-12-2024; 602 leden 
Waarvan: 

 293 leden wonend in een GDO - woongroep 
 2 leden wonend naast een GDO woongroep 
 20 leden afgescheiden wonend van een GDO - woongroep 
 285 leden zoekend naar een GDO – woongroep 
 2 buitengewone leden 

In 2024 waren er 19 woongroepen 
 
Er hebben in 2024 bestuurswisselingen plaatsgevonden en het bestuur bestaat in 2024 
uit : 
Voorzitter : Jan van Heusden 
Secretaris : Pauline van der Capellen 
Penningmeester : Ruud Klein 
Algemeen lid : Lex de Bruyn Kops 
Algemeen lid : Pauline Frank 
 
Het GDO bestuur is zeven keer bij elkaar gekomen voor een Bestuursvergadering. 
Er zijn twee Algemene Leden Vergaderingen georganiseerd en gehouden in april en 
november. 
 
Er zijn twee informatiebijeenkomsten georganiseerd voor nieuwe leden en wel op 19 
januari en 6 september. Deze bijeenkomsten zijn goed bezocht. 
 
Er is tweemaal een voorzittersoverleg geweest, op 7 juni en 4 oktober. 
Hierbij kwam het onderwerp procedure reserveleden aan de orde, waarbij ook andere 
bestuursleden die zich met deze materie bezighouden, waren uitgenodigd. 
Bij dit overleg waren ook bijna alle voorzitters van de woongroepen aanwezig. Binnen dit 
voorzittersoverleg is gesproken over Groepswonen nu en in de toekomst en over 
(mantel)zorg in de woongroep. 
Ook de Nota Ouderen Huisvesting van de Gemeente Den Haag is besproken waarbij de 
voorzitter heeft aangegeven zich hard te maken voor positieversteviging van het GDO 
richting de Gemeente Den Haag met eventuele structurele bestuur subsidie. 
 
Er is met wooncorporaties: HOFWonen, Haag Wonen en Staedion overleg geweest. 
Hierbij waren ook bestuursleden van de bewonersgroepen aanwezig. 
De volgende onderwerpen zijn besproken: 



 
 
De nieuwe beleidskaders met betrekking tot nieuwe woongroepen en coöptatie. Hierbij 
werd aangegeven dat de wijzigingen binnen de nieuwe kaders alleen betrekking hebben 
op nieuwe woongroepen. Voor bestaande groepen blijft alles zoals het was. 
 
Verder kwam de Nota Innovatieve Woonvormen aan de orde waarbij door ons werd 
aangegeven dat wij graag willen meedoen voor bewonersgroepen voor 50 plus, omdat 
de deskundigheid en ervaring voor deze categorie bij het GDO zit. 
 
Bij het onderwerp Wonen en Zorg werd aangegeven dat de wooncorporaties zich hierin 
verder willen gaan participeren en het GDO en de bewonersgroepen hierin willen 
betrekken. Er is door Haag Wonen een conferentie georganiseerd in november waarbij 
het GDO input heeft gegeven m.b.t stellingen die werden gebruikt.  
 
Ook de beheersovereenkomsten die er moeten komen voor de nieuwe 
bewonersgroepen zijn met het GDO besproken en er wordt input van ons gevraagd 
hierover. Benadrukt werd nog dat de coöptatie voor de oude bewonersgroepen blijft 
bestaan. 
 
Er is met de Gemeente Den Haag contact geweest. De woonzorgvisie enquête is door 
ons ingevuld en we hebben op uitnodiging de bijeenkomst bijgewoond. 
 
Het GDO heeft op uitnodiging van het DSO lab de bijeenkomst bijgewoond waarbij een 
presentatie werd gegeven door bewoners van een Amsterdamse woongroep. 
 
Verder heeft de voorzitter namens het GDO :: 

 op 1 junI het Symposium Stad in Balans bijgewoond 
 op 3 oktober deelgenomen aan het symposium ZorgSaam wonen georganiseerd 

door de provincie Zuid Holland. 
 gesproken met een raadslid met de portefeuille “Ouderen”, waarbij informatie 

over het GDO en de toekomst is uitgewisseld. 
 tweemaal ingesproken bij de Raad. De eerste keer over de nota Innovatieve 

Woonvormen en de tweede keer bij de nota Ouderenhuisvesting. Wij zijn daarbij 
uitvoerig betrokken geweest en genoemd. 

 tweemaal contact gehad met de wethouder. 
 
We zijn zeer betrokken geweest bij de maandelijkse bijeenkomsten van het Centrum 
Groepswonen. Er is (tienmaal) door het GDO, samen met vertegenwoordigers van 
uitgenodigde GDO bewonersgroepen, informatie gegeven. 
 
 
 



 
 
Jan van Heusden heeft alle bewonersgroepen bezocht waarbij niet alleen de 
bestuursleden maar ook alle wonende -leden waren uitgenodigd. Het werd als zeer 
prettig beschouwd. Verder heeft, met grote instemming van hun ALV bewonersgroep 
Diepenbrockhove besloten (weer) actief lid te worden van het GDO  
 
Er is ondersteuning door ons verleend bij bewonersgroepen op het gebied van : 

 Contacten met uitgetreden bewoners 
 Contacten met reserve-leden 
 Vragen over het functioneren binnen een bewonersgroep 
 Contacten in verband met toewijzingen van appartementen 
 Onderlinge problemen in een bewonersgroep 

Dit zowel in eenvoudige als zeer complexe situaties. 
 
Er zijn in 2024 twee GDO nieuwsbrieven (Nieuwsflizzzz) uitgegeven en verspreid onder 
de GDO-leden. 
 
Er is een eerste stap gezet voor het opzetten van werkgroepen, waarbij wonende-leden 
en het bestuur samen een onderwerp delen. 
De volgende werkgroepen worden gevormd : 

1. Zorg 
2. Beleid 
3. Financiën 
4. Reglementen 
5. Feestcommissie (het GDO bestaat 40 jaar) 

 


